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Dawno juÅź nie pisaÅ‚em o tym co siÄ™ dzieje w naszym mieÅ›cie, ostatnio jakieÅ› piÄ™Ä‡ lat temu
, ale to co wyprawia nasz wÅ‚odarz (Burmistrz) woÅ‚a o pomstÄ™ do nieba. W dniu 31 lipca nasz
WÅ‚odarz zaprosiÅ‚ do UrzÄ™du Miejskiego ZarzÄ…d Ochotniczej StraÅźy PoÅźarnej w Przedborzu po
to, aby przekazaÄ‡ nam dokument rozwiÄ…zujÄ…cy umowÄ™ uÅźyczenia pomieszczeÅ„ straÅźnicy przy
ulicy Mostowej 22 (obowiÄ…zujÄ…cÄ… do dnia 31 grudnia 2015 roku), gdyÅź jak stwierdziÅ‚ Gmina
otrzymaÅ‚a wsparcie finansowe na zaadoptowanie pomieszczeÅ„ dla KLUBU SENIORA, w sali weselnej
naszej remizy, ktÃłra od zawsze byÅ‚a w rÄ™kach i zarzÄ…dzie OSP.

PamiÄ™tajÄ… PaÅ„stwo moÅźe niedawnÄ…  walkÄ™ druhÃłw o utrzymanie tego pomieszczenia w
naszych rÄ™kach. W dniu 20 stycznia tego roku Pan Burmistrz na znak zgody z przedborskimi
straÅźakami, po okoÅ‚o miesiÄ…cu utarczek i przepychanek, w ktÃłre byÅ‚y zaangaÅźowane rÃłÅźne
osoby, Å‚Ä…cznie z PosÅ‚ami i PosÅ‚ankami na Sejm Rzeczpospolitej Polskiej dokonaÅ‚ gestu
uÅ›ciÅ›niÄ™cia rÄ™ki ze mnÄ…, czyli Prezesem naszej OSP. Po tym wydarzeniu, upÅ‚ynÄ…Å‚
dokÅ‚adnie miesiÄ…c, kiedy to w &bdquo;trosce o bezpieczeÅ„stwo osÃłb wynajmujÄ…cych
pomieszczenia straÅźnicy&rdquo; straszyÅ‚ nas kontrolÄ… SANEPIDU z Radomska. Po otrzymaniu przez
nas odpowiedzi z SANEPIDU o speÅ‚nieniu warunkÃłw sanitarnych, wymaganych dla pomieszczeÅ„ tego
typu daÅ‚ nam trochÄ™ spokoju&hellip; do dziÅ›! PoniewaÅź Ochotnicza StraÅź PoÅźarna w Przedborzu
jako jedyna instytucja na terenie naszej Gminy jest instytucjÄ… w miarÄ™ niezaleÅźnÄ… (nie
kadzÄ…cÄ… burmistrzowi) dlatego on nie moÅźe tego Å›cierpieÄ‡.
 
Pan Burmistrz majÄ…c wiele obiektÃłw na terenie naszego Miasta i Gminy upodobaÅ‚ sobie na KLUB
SENIORA nasz budynek, na ktÃłrego remonty od kilku lat nie przeznaczyÅ‚ nawet zÅ‚otÃłwki, a kaÅźdy
przeprowadzony remont w budynku naszej straÅźnicy byÅ‚ wykonany przez nas, czyli druhÃłw naszej
jednostki OSP, a koszty materiaÅ‚Ãłw do ich wykonania zostaÅ‚y pokryte w znacznej mierze z
wÅ‚asnych funduszy (pochodzÄ…cych w wiÄ™kszoÅ›ci z wynajmu sali na wesela). W naszym mieÅ›cie
jest Dom Kultury, na ktÃłrego remont wszyscy wydaliÅ›my ponad dwa miliony zÅ‚otych. Niewiele
mniejsza kwota zostaÅ‚a wydana na remont internatu, inaczej nazywanego bursÄ… lub schroniskiem
mÅ‚odzieÅźowym. Nie mÃłwiÄ…c juÅź o budynku Gimnazjum, w ktÃłrego wybudowanie teÅź zostaÅ‚y
wÅ‚oÅźone duÅźe pieniÄ…dze. Na terenie Gminy znajdujÄ… siÄ™ teÅź inne obiekty, takie jak byÅ‚y
budynek StraÅźnicy w Nosalewicach (na uboczu, a budynek jest parterowy i nie trzeba bÄ™dzie
inwestowaÄ‡ w windÄ™, jak to ma na celu Pan Burmistrz w naszym budynku), straÅźnica w
PiskorzeÅ„cu, w GÃłrach Mokrych, a nawet niedawno sprzedany Åźonie burmistrza za ok. 60%
wartoÅ›ci, budynek po byÅ‚ej szkole w Nosalewicach.    

Nie bÄ™dÄ™ opisywaÅ‚ tutaj innych problemÃłw naszej StraÅźy z Panem Burmistrzem (jak jest ktoÅ›
zainteresowany zapraszam na rozmowÄ™), ale dzisiejsze zagranie woÅ‚a o pomstÄ™ do nieba. Osoby,
ktÃłre chociaÅź czasami obserwujÄ… obrady naszej rady orientujÄ… siÄ™, Åźe w naszym mieÅ›cie sÄ…
rÃłwni i rÃłwniejsi (nie majÄ…cy nic do gadania). 

Remiza OSP zostaÅ‚a wybudowany przez mieszkaÅ„cÃłw naszego miasta dla straÅźakÃłw. WÅ›rÃłd
mieszkaÅ„cÃłw Przedborza sÄ… osoby, ktÃłre tÄ… StraÅźnicÄ™ budowaÅ‚y, a takÅźe zaÅ‚atwiali
dokumentacjÄ™. Ja, tak jak moi rÃłwieÅ›nicy chodziliÅ›my na tak zwane czyny spoÅ‚eczne ze
szkoÅ‚y, pracowaÄ‡ przy jego budowie i uprzÄ…taniu terenu. Sala, ktÃłrej fakt bycia w naszych
rÄ™kach, tak kole w oczy Pana Burmistrza jest jednym z nielicznych ÅºrÃłdeÅ‚ dochodu StraÅźy. Pan
Burmistrz zarzuca nam Åźe sala jest rzadko uÅźytkowana, Åźe od poczÄ…tku roku byÅ‚o tylko piÄ™Ä‡
wesel - ale w sali dydaktycznej znajdujÄ…cej siÄ™ w budynku Gimnazjum, oddanej na 11 lat w rÄ™ce
Stowarzyszenia, przez caÅ‚y rok byÅ‚y tylko dwa spotkania, tak Åźe o czym tu mÃłwimy? DziÄ™ki
dochodom z sali weselnej, nie musimy chodziÄ‡ i ÅźebraÄ‡ do Burmistrza i  Radnych o kaÅźdÄ…
zÅ‚otÃłwkÄ™ potrzebnÄ… na zakup sprzÄ™tu niezbÄ™dnego dla zapewnienia PaÅ„stwu -
MieszkaÅ„com bezpieczeÅ„stwa (jakoÅ›Ä‡ i iloÅ›Ä‡ sprzÄ™tu przez nas posiadanego kaÅźdy moÅźe
przyjÅ›Ä‡ i obejrzeÄ‡). A proszenie siÄ™ o finansowe wsparcie dla OSP na zakup sprzÄ™tu,
przypomina drogÄ™ przez mÄ™kÄ™!

To my druhowie przedborskiej OSP, czujemy siÄ™ gospodarzami caÅ‚ej remizy. Od samego poczÄ…tku
byÅ‚a ona budowana i funkcjonowaÅ‚a z myÅ›lÄ… o OSP. Nie mamy nic przeciwko naszym Seniorom,
ale nie zgodzimy siÄ™ by pomysÅ‚ burmistrza byÅ‚ realizowany w NASZEJ remizie. Dlatego
bÄ™dziemy, tak jak zimÄ…, walczyÄ‡ o utrzymanie pierwszego piÄ™tra remizy w straÅźackich rÄ™kach!
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   Å•APY PRECZ OD STRAÅ»NICY!!!!
   Prezes ZarzÄ…du OSP w Przedborzu
Wojciech Mordak    
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